
 
 
 
 

PROTOKÓ£ 
z LVII / nieplanowanej / sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 03 sierpnia 2010 roku 
 
Ad.1.2.3 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy Henryk Mazur o godz. 14.00 dokonaù otwarcia obrad LVII 
nieplanowanej sesji i po  powitaniu radnych, soùtysów i go�ci o�wiadczyù, ¿e zgodnie z list¹ 
obecno�ci aktualnie w obradach uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego skùadu Rady 
Gminy licz¹cego 15 radnych stanowi quorum, pozwalaj¹ce na podejmowanie prawomocnych 
decyzji � lista obecno�ci stanowi zaù¹cznik nr 1 do protokoùu. 
Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy Stefan Zawierucha, soùtys Adam Chronowski oraz 
doktor Andrzej Sztando � autor Strategii Rozwoju Gminy Marciszów na lata 2011-2020. 
Przewodnicz¹cy Rady gminy zapoznaù z informacj¹ o porz¹dku obrad dzisiejszej sesji, który 
przedstawia siê nastêpuj¹co: 

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Informacja n/t porz¹dku obrad. 
4. Podjêcie uchwaù w sprawach  

a) Przyjêcia Strategii Rozwoju Gminy Marciszów na lata 2011-2020 
b) Wyra¿enia zgody na wynajêcie lokalu u¿ytkowego na okres 10 lat      
       i odst¹pienie od obowi¹zku przetargowego trybu zawarcia umowy. 

6. Zamkniêcie obrad sesji. 
Radny Adam Ry¿owski poprosiù o wprowadzenie do porz¹dku obrad dodatkowego punktu 
 nr 5 Sprawy ró¿ne.  
Propozycja zostaùa przyjêta jednogùo�nie.  
 
Ad. 4.  
 
Projekt uchwaùy w sprawie: 
 a). przyjêcia Strategii Rozwoju Gminy Marciszów na lata 2011-2020  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Autor Strategii -  dr Andrzej Sztando wstêpnie omówiù tre�ã oraz  cel opracowania. 
 
Radna Czesùawa Olejniczak zapytaùa o brak zapisu w Strategii o zbiorniku retencyjnym 
poùo¿onym we wsi Sêdzisùaw.     
Odpowiedzi udzieliù Wójt Gminy Stefan Zawierucha. 
Radna Zofia Siudak zapytaùa dlaczego w Strategii  szans¹ dla gminy jest tylko s¹siedztwo z 
granic¹ czesk¹  a nie niemieck¹. 
Odpowiedzi udzieliù dr Sztando 
Radna Zofia Siudak poprosiùa równie¿ o wyja�nienie zagadnienia zwi¹zanego z 
korzystaniem ze specjalnej strefy ekonomicznej 
Odpowiedzi udzieliù dr Sztando. 
Radna Zofia Siudak zapytaùa o coroczn¹ realizacjê systemu dofinansowania usuwania 
azbestu. 
Odpowiedzi udzieliù dr Sztando oraz Wójt Stefan Zawierucha. 
Radna Zofia Siudak zgùosiùa uwagê do czêstotliwo�ci zwoùywania posiedzeñ zwyczajnych  
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( minimum 12) uwa¿aj¹c, ¿e jest ich za du¿o. 
Wyja�nieñ udzieliù dr Sztando. 
Radna Zofia Siudak poprosiùa równie¿ o wyja�nienie zagadnienia zwi¹zanego z brakiem 
planów, programów, dokumentów bêd¹cych w gestii Gminy. 
Odpowiedzi udzieliù dr Sztando. 
Radny Adam Ry¿owski zapytaù o pracê przyszùej komisji rewizyjnej, a tak¿e o to czy 
stanowisko komisji bêdzie wi¹¿¹ce dla Wójta.  
Odpowiedzi udzieliù dr Sztando  
Wszystkie komisje przyjêùy pozytywn¹ opiniê o Strategii przez aklamacje. 
Poddany pod gùosowanie projekt zostaù przyjêty gùosami  �za� 11, �przeciw� 2 i stanowi 
zaù¹cznik nr 1. 
 
b). w sprawie wyra¿enia zgody na wynajêcie lokalu u¿ytkowego na okres 10 lat                 
i odst¹pienie od obowi¹zku przetargowego trybu zawarcia umowy.   
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Radny Adam Ry¿owski zapytaù o mo¿liwo�ã wynajêcia sprzêtu medycznego. 
Odpowiedzi udzieliù Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha. 
Radny Andrzej Mitczak poprosiù o przyjêcie projektu uchwaùy jednogùo�nie. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy zostaù przyjêty jednogùo�nie, stanowi zaù¹cznik nr 2 
 
Ad. 5. Sprawy ró¿ne 
Radny Adam Ry¿owski zwróciù siê z pro�b¹ do Wójta Gminy o pomoc przy wstrzymaniu 
budowy toru motoccrosowego we wsi Wie�ciszowice . Wójt Gminy odpowiadaj¹c stwierdziù, 
¿e zostaùy ju¿ skierowane odpowiednie pisma do Regionalnego Dyrektora Ochrony 
Úrodowiska. 
Radny Adam Ry¿owski zapytaù, czy dzier¿awca  Kolorowych Jeziorek wywi¹zuje siê            
z zawartej umowy. 
Radna Jadwiga Adamczyk zapytaùa, czy mo¿e liczyã na  pomoc Wójta w sprawie  
uzyskania niezbêdnych dokumentów oraz budowie ogródka jordanowskiego na terenie wsi 
Wie�ciszowice. 
Wójt Gminy zadeklarowaù pomoc w przygotowaniu dokumentacji, twierdz¹c, ¿e mamy ju¿ 
do�wiadczenie w przygotowaniu projektów dla budowy tych placów w Marciszowie               
i Ciechanowicach.  
Radna Czesùawa Olejniczak równie¿ zadaùa takie samo pytanie, tylko dotyczyùo ono 
budowy ogródka jordanowskiego we wsi Sêdzisùaw. 
Radna Czesùawa Olejniczak zapytaùa o mo¿liwo�ã postawienia znaku �stop� przy wyjeêdzie 
ze ¿wirowni w Sêdzisùawiu a tak¿e poprosiùa o sprawdzenie dro¿no�ci przepustu. 
Radna Teresa Mospan zwróciùa uwagê na doje¿d¿aj¹ce samochody przez Prypków             
do remontowanego paùacu w Ciechanowicach, które niszcz¹  nawierzchniê asfaltow¹, a tak¿e 
zapytaùa o mo¿liwo�ã wyciêcia przydro¿nych wierzb. 
Radny Andrzej Mitczak  zabieraj¹c gùos poprosiù o sprawdzenie przepustu                           
w Ciechanowicach.  
Radna Jadwiga Adamczyk poprosiùa o przybli¿enie tematu budowy spalarni sùomy             
w Marciszowie. 
Radny Wùadysùaw Wróblewski zapytaù o stopieñ zaawansowania budowy oczyszczalni 
�cieków w Marciszowie. 
Wójt Stefan Zawierucha wyja�niù, ¿e w dniu dzisiejszym odbyù spotkanie z wykonawcami 
zadania i termin jego realizacji nie ulegnie zmianie. 
 



W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji przewodnicz¹cy Rady Gminy podziêkowaù 
za przybycie oraz dokonaù jej zamkniêcia. 
 
protokoùowaùa                                                                               Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Anna Pùaszczyñska                                                                                   Henryk Mazur 
   
 


